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Verslag vergadering Sportraad Stichtse Vecht 5 maart 2024 
 
Aanwezig:  Gerard Geerdink, Paul Croiset van Uchelen, Ton Witteman, Evert Woltjes, Judith van de Vorle  

Gast:   Marcel Scheefhals 

Afwezig:  -  

Agenda 

1. Opening en mededelingen (Evert) 
In de afgelopen periode opzeggingen ontvangen van Koert-Jan, Erik en Han. Komt ook bij agendapunt 6 aan 
bod.  
Verzoek van Karin om op donderdagen te vergaderen. ACTIE: Vraag aan Karin (door Marcel) welke datum zij 
kan: donderdag 11 april?  
Tom merkt op dat 3 mensen nog maar kort lid zijn, collectief geheugen is dan klein. Komt ook bij punt 6 aan de 
orde.  

2. Vaststellen agenda (allen) 
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
3. Presentatie MHV 
Corette, voorzitter. Daarnaast werkzaam bij ING. In bestuur met 5 anderen. De Sportraadleden stellen zich 
voor en Corette geeft een presentatie over de hockeyvereniging.  
Vooral een familieclub. Jeugd speelt op hoog niveau, ook landelijk. 1400 leden (reken op zo’n 300 leden per 
veld), 60% jeugd/ 40% senioren. Veel vrijwilligers, 5 mensen op de loonlijst. Bij senioren zijn een aantal 
studententeams uit Utrecht, jeugd eigenlijk niet uit Utrecht. Duurzaamheid is een belangrijk thema.  
Aanwas jeugd stagneert. O.a. door demografische ontwikkeling in het algemeen en ook doordat er in 
woningen geen (weinig) doorstroming is. Dus minder nieuwe jonge kinderen. Ze doen wel aan ledenwerving, 
o.a. clinics. Kinderen in Maarssenbroek best interesse, maar de brug is een natuurlijke barrière. Ze willen ook 
inclusiever worden, maar is nog een uitdaging.  
Zaalcapaciteit (zaalhockey) in Stichtse Vecht is een uitdaging. In de winter worden thuiswedstrijden in 
Woerden gespeeld. De jeugd wil allemaal zaalhockey spelen (wedstrijden). Blaashal is onderzocht, 600K 
aanschaf, 80K per jaar exploitatie: te duur. Bij voorkeur bij de vereniging zelf, op de plaats van de huidige stal 
(erfpacht loopt in 2026 af). Andere optie is bij OVVO. Na de zomer willen ze met concreet plan bij de gemeente 
komen.  
Marcel: naast OVVO hal komt een nieuwe hal. Wat heeft hockey nodig aan oppervlakte? Corette zoekt 
afmetingen op.  

4. Notulen en actielijst 11 januari (allen) 
- Notulen 11 januari worden zonder verdere opmerkingen goedgekeurd.  

5. Ingekomen en uitgaande stukken  
Geen 

6. Werving nieuwe leden (vz) 
Judith heeft wervingstekst bijgewerkt. ACTIE: Evert stuurt deze naar de VAR.  
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Als we mensen kennen, mensen zelf al benaderen. We hebben de behoefte aan 5 nieuwe leden, er is genoeg 
te doen, ook qua verdeling van werk. Idee van Paul: een van de mensen van de vechtsporten, die ook bij de 
avond op 27-11 waren vragen. ACTIE: Contactgegevens opvragen bij Addy.  
Judith en Gerard moeten volgend jaar sowieso de Sportraad verlaten. Hierdoor sowieso dus wel behoefte aan 
5 nieuwe leden.  

7. Verdeling verenigingen (vz) 
Wachten totdat we weer meer op sterkte zijn.  

8. Thema avond / Sportgala/ Rubriek (wekelijkse) presentatie Sportclubs (VAR) (vz) 
Marcel en Evert zijn naar Sportgala in Utrecht geweest. Duurde 2 uur, goed programma. Evert heeft 
binnenkort een afspraak met Sport Utrecht, krijgt dan het draaiboek. Daarna ook kijken naar de financiën. 
Ongeveer 500 man aanwezig.  
Presentatie Sportclubs in de VAR sluit Evert kort met Ed.  

9. Werkgroepen 
- Sport en onderwijs: geen update 
- Sportaccommodaties: geen update 
- Subsidies en verenigingsondersteuning: geen update  
- Sport in de openbare ruimte: geen update 

10. Lopende projecten 

Kern Project  Verwacht in de Raad Status 
Breukelen Skeelerbaan Nog niet bekend.  Aanvraag wijziging bestemmingsplan in 

voorbereiding. Kan mogelijk met korte 
procedure. Voorzichtige planning in juni in de 
Raad? Marcel vraagt zich nog af hoe de 
financiën worden geregeld.  
Er wordt ook gekeken naar onderdelen van 
de beweegroute op de skeelerbaan.  
IJsclub willen fuseren met skeelerclub.  

 Verhuizing LTV 
Breukelen  

 Ligt stil.  

 Uitbreiding Kikkerfort  Begin april oplevering.  

Maarssen-Dorp Zuilense Vecht 
 

 Kantine VV Maarssen en DVSM wordt 
gebouwd. Extra gymzaal naast de OVVO hal 
plannen zijn klaar. Wij kunnen ongevraagd 
advies geven over wens van MHV. Dus iets 
grotere zaal maken zodat MHV (en andere 
verenigingen) binnen kunnen hockeyen. Dus 
zou het van gymzaal naar sportzaal moeten 
gaan. Bij Corette informeren wat de behoefte 
precies. Z.s.m. naar Karin. Wel een uitdaging 
op financieel gebied gezien gemeentelijke 
middelen.  

Maarssenbroek Herinrichting OSM 
Atletiek  
  

 Dafne Schippers op Sportgala gevraagd om de 
opening te doen. Wrs. 20 april, nadere info 
volgt.  

Vreeland Dorpshuis/ gymzaal 
 

 Geen update.  

Tienhoven De Veenkluit  Loopt.  

Loenen Padelbanen  Bezwaarperiode is voorbij, veel bezwaren 
ontvangen. Dit moet intern besproken 
worden.  
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Ook hier kunnen we ongevraagd advies 
geven. Om het wel te doen, meer gevarieerd 
aanbod van sport. Vragen om positief op te 
besluiten. ACTIE: Marcel vraagt bij Stephan 
na.  

11. Beleidsactiviteiten ( Marcel) 

Project  Sportraad  
contact 

Status  

Aanbesteding contractverlenging 
beheerovereenkomst Sportfondsen Stichtse 
Vecht 

n.t.b. Loopt.  

Voortgang invoering verhuursysteem en 
sleutelplan 

WG Sport-
accommodaties  

Loopt.  

Uitbreiding sportaccommodaties en aanleg 
beweegvoorzieningen in de openbare ruimte  
i.r.t. Omgevingsvisie 

Gerard 1 jan. gestart. Marcel gaat cursus volgen, 
daarna krijgen we terugkoppeling. Aandacht 
voor sport zou in de nadere uitwerking meer 
ruimte krijgen. Er is geen werkgroep nog bij 
gemeente. Bv. Tom van Kammen uitnodigen 
om ons hierover bij te praten. 

Geluids ‘overlast’ in gymzalen, slechte akoestiek 
in 2 locaties (Nigtevecht e Zwanenkamp). We 
moeten aan de norm voldoen. Van alle zalen en 
hallen is een quickscan gemaakt.  

WG sport-
accommodaties 

Loopt.  

 
12. Terugkoppeling Vitaal Stichtse Vecht (Judith) 
Terugkoppeling gegeven over het Vitaal Preventie café op 18 januari.  
Herindeling teams en communicatie nog te bespreken, in april op de agenda.  
Marcel: op sommige onderwerpen overlap met onze werkgroep, bv. Team 2 en onze werkgroep 
accommodaties. Sportraad is advies, team 2 is meer uitvoering. Dit nemen we mee in bespreking in het 
kernteam in april.  
 
13. Rondvraag (allen) 
Idee van Paul: vacaturetekst naar Addy sturen met verzoek om te delen met sportverenigingen. ACTIE 
 
Evert sluit de vergadering om 21.15 uur. Volgende vergadering is op dinsdag 9 april.  
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Actielijst Sportraad Stichtse Vecht, bijgewerkt n.a.v. de vergadering d.d. 05-03-2024:    

Nr. Datum Onderwerp Wie Af per 

     

     

164 05-03-24 Vacaturetekst delen met de VAR en Addy Evert/ Judith z.s.m.  

163 05-03-24 Ongevraagd advies opstellen inzake padelbanen 
Loenen: wel doen ivm verbreding sportaanbod.  

? z.s.m. 

162 05-03-24 Navragen bij Stephan wat status is na bezwaren Marcel z.s.m. 

161 05-03-24 Contactgegevens van vechtsportclubs, aanwezig bij 
bijeenkomst eind november, opvragen bij Addy.  

Judith z.s.m. 

160 05-03-24 Kan Karin op 11 april aanwezig zijn bij onze 
vergadering? 

Marcel 30-03-24 

159 11-01-24 Informeren naar (gemeentelijke) werkgroep inzake 
Omgevingsvisie 

Marcel 05-03-24 

158 11-01-24 Informeren bij de VAR naar mogelijkheden vast 
verenigings-katern 
Nog niet gedaan, gelijk doen met vacature plaatsen. 

Evert 05-03-24 

157 11-01-24 Informeren bij Addy wanneer terugkoppeling (mail) 
na info avond 27-11-23 
Is nog niet gebeurd helaas. Marcel heeft nieuw 
voorstel. Addy paar keer per jaar aan laten 
schuiven. Voor volgende keer uitnodigen.  

Marcel zsm 

156 11-01-24 Datum verwacht in de Raad toevoegen bij ‘Lopende 
Projecten’ 

Met Marcel 05-03-24 

153 22-06-23 Ideeën voor een sportgala (en planning) op papier 
zetten 

Evert Voorjaar ‘24 

138 15-12-22 Fotograaf regelen voor nieuwe foto’s sportraad t.b.v. 
website (zodra we weer op sterkte zijn) 

Evert n.t.b.  

 


